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Motion till kommunfullmäktige i Helsingborg 
 
Användning av överskott av avsatta medel för H22  
 
I en artikel den 3 mars 2021 i Helsingborgs Dagblad med titel “Kommunen har inte satt 

sprätt på sina H22-pengar”, kunde vi läsa hur flera förvaltningar inte använt upp de pengar 

som årligen avsätts för innovationsarbete inom ramen för H22. Totalt är 44 miljoner avsatta 

årligen i 3 år, men endast ca 10 miljoner har använts under 2020. En del av förklaringen kan 

givetvis vara att innovationer är en långsiktig process och att vi haft en pandemi, men 

Vänsterpartiet tror att det också kan vara så att många verksamheter är hårt pressade och 

behöver både lägga tid och pengar på kärnverksamhet. Vi vill med vårt motion öppna för att 

pengar som inte används till H22 istället för att sparas på hög inför kommande innovationer 

ska kunna, vid behov, användas till löpande verksamhet.  

 

Vi tror helt enkelt att en innovationskultur skapas bäst när innovationer inte kommer som ett 

pålägg uppifrån, utan som en möjlighet för medarbetare att agera när ett behov möter 

utveckling. H22 medlen möjliggör sådana processer, men om vi ser att förvaltningarna har 

behov av annat måste det få gå före.  

 

Vänsterpartiet yrkar därför att: 

 

- tilldelade H22-medel för innovationer, både de som inte använts under 2020 och de  

som är avsatta för 2021, ska även kunna användas till annan av förvaltningarna  

prioriterad verksamhet.  

 

Vänsterpartiets kommunfullmäktigegrupp  

 

 

Peter Ahlbom 



 

 


